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Nr.   1573 din 29.03.2023 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 29 martie 2023 

 
Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 59/23.03.2023 a convocat 
Consiliul Local al comunei Batos, judetul Mures in sedinta ordinara pentru data de 

29.03.2023, ora 13.00. 
 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BITA VALERIU-
AUREL, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, MARIAN 

TEODOR – RAUL, MARCUS IOAN, ONOFREI DANIELA,  TODEA MARIA, TAMASAN 
EMIL-CORNEL, URBAN WALTER-MICHAEL. 

PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie Marcela. 
Doamna secretar general al u.a.t. Batos – bună ziua domnule primar, doamnelor 

şi domnilor consilieri locali, sunt prezenti 13 consilieri, astfel potrivit OUG nr. 57/2019 

constatam faptul ca sedinta este legal constituita. Toate punctele inscrise pe ordinea de 
zi sunt insotite de documentele prevazute de Codul administrativ.  

În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 28.02.2023, daca sunt 
completari, modificari, adaugiri? si se voteaza in unanimitate 13 voturi pentru. 

Supun la vot procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 14.03.2023, 
daca sunt completari, modificari, adaugiri? si se voteaza in unanimitate cu 9 voturi 
pentru, 4 abtineri (Marian, Todea, Urban şi Bita ).  

Se supune la vot ordinea de zi, cine este: Pentru? Impotrivă? Abțineri?  
 

O R D I N E     D E    Z I 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea retragerii unei unităti administrativ 

teritoriale din Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Aqua Invest Mureș. 
2. Proiect de hotărâre privind nominalizarea de catre Consiliul Local al 

Comunei Batos a doi consilieri locali care vor avea calitatea de evaluatori 

in cadrul Comisiei de evaluare a performantelor profesionale individuale 
ale secretarului general al comunei Batoş. 

3. Raportul anual privind starea economica, sociala si de mediu a Comunei 

Batos pe anul 2022. 
4. Cereri. 
5. Diverse.  

si se voteaza in unanimitate cu 13 voturi pentru.  
Domnul presedinte de sedinţă Mărcuş Ioan  – buna ziua tuturor, propun să începem cu 

primul proiect de pe ordinea de zi. 
  
Punctul 1.  
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1. Proiect de hotarare privind aprobarea retragerii unei unităti administrativ 

teritoriale din Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Aqua Invest Mureș. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – prezinta raportul proiectului de hotarare. 
Domnul consilier Tamasan Emil – nu inteleg de ce ne trebuie alta hotarare atat 
timp cat avem delegat reprezentant. 

Domnul presedinte de sedinta Mărcuş Ioan  –se supune la vot proiectul de 
hotărâre şi se votează cu 13 voturi pentru. 

Se adopta hotararea nr. 21 din 29.03.2023 privind aprobarea retragerii unei 

unităti administrativ teritoriale din Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Aqua 

Invest Mureș. 
 

Punctul 2. 
Proiect de hotarare privind nominalizarea de catre Consiliul Local al 

Comunei Batos a doi consilieri locali care vor avea calitatea de evaluatori in 

cadrul Comisiei de evaluare a performantelor profesionale individuale ale 
secretarului general al comunei Batoş. 

Domnul consilier Gliga Ioan – propun sa ramana ca si anul trecut, domnii 

consilieri Tamasan Emil si Marcus Ioan. 
Domnul presedinte de sedinta Mărcuş Ioan  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii sau propuneri supun la vot propunerea domnului Gliga Ioan si se voteaza în 
unanimitate cu 13 voturi pentru. 

Se adopta hotararea nr. 22 din 29.03.2023 privind nominalizarea de catre 

Consiliul Local al Comunei Batos a doi consilieri locali care vor avea calitatea de 
evaluatori in cadrul Comisiei de evaluare a performantelor profesionale 

individuale ale secretarului general al comunei Batoş.  
 
Punctul 3.  

Raportul anual privind starea economica, sociala si de mediu a Comunei Batos 
pe anul 2022. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – prezintă raportul aferent anului 2022. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – ce puteţi să ne spuneţi despre asflatare? 
Domnul primar Cotoi Dumitru - se întocmeşte proiectul tehnic de execuţie şi după 

Paşti sperăm să putem începe lucrarea.  Mai avem nevoie de un diriginte de şantier. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – de unde începe ? 
Domnul consilier Bîta Valeriu -Aurel – tot la aceeaşi laţime? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – începe din Batoş, pe strada pe lângă primarie. 
Lăţimea e de 4 m. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – este lăţimea din proiect, cu tot cu acostamente? 
Marcajele şi semnele sunt prevăzute în proiect?  

Domnul primar Cotoi Dumitru – este lăţimea din proiect, dar aceste străzi sunt mai 

late. Sunt prevăzute marcajele. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – cum se poate rezolva situaţia de la Pantea înspre 

doamna Nagy? 

Domnul consilier Gliga Ioan – se poate cu rigole acoperite şi apa să se scurgă în 
pârâul de la Vodă. În proiect e prevăzut să se facă regularizări la şanţuri. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – şi podeţele iarăşi se scot? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – unde e necesar se vor scoate. Şi la cealalta lucrare 

am renunţat la înlocuiri ca să putem asfalta mai mult. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – costurile sunt prea mari ca să fie înlocuite 
podeţele? Aveţi o aproximare cu cât s-ar fi scurtat drumul? 



Domnul consilier Mărcuş Ioan – eu spun că ar trebui discutat cu oamenii, să se facă 

toate la o formă, altfel o să arate ca o mica colonie. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – în zona noastră sunt şanţuri care se colmatează 

foarte repede.  

Domnul consilier Mărcuş Ioan – zona asta nu ee cu probleme.  
Domnul consilier Gliga Ioan – în Cuşma au fost. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – în iunie se va deschide o linie de finanţare pentru 

drumuri, vom depune şi noi pe ce drumuri ne mai rămân de făcut. Dacă sunt pe 
finanţare europeană poate să fie şi pentru şanţuri şi podeţe. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – toată lumea ar trebui să înţeleagă cu şanţurile, să 
pună fiecare, să se facă uniform. 

Domnul consilier Gliga Ioan – sunt multe podeţe de înlocuit, un tub e 600 lei. Ar fi 

bine să fie la fel. 
 

Punctul 4. 
Cereri. 
 

Cererea nr. 990/03.03.2023- proprietarii de apartamente de la blocurile 44 şi 
45 din Batoş solicită sprijin în vederea întabulării in cartea funciară. 

Domnul consilier Tămăşan Emil – ce înseamnă ca şi cheltuială şi dacă cade în 

sarcina noastră. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – ca să poată beneficia de fonduri trebuie să fie 

constituită asociaţie de proprietari. E foarte greu sa ii aduni pe toti, sa poata exista o 
discutie. Anul trecut am chemat un topograf, atunci aproximativ valoarea lucrarii era 
de 20.000 lei, sunt 24 apartamente. Daca unul nu este de acord nu pot face nimic. 

Domnul consilier Tamasan Emil – costul e undeva in jur de 800 lei/apartament. 
Domnul consilier Cimpean Vasile-Augustin – sa se plateasca dar sa se si 

recupereze de primarie. 
Domnul consilieer Abos Ferencz – sunt si persoane care sunt singure si au 

nevoie. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – pentru cei care detin bunuri in extravilan 
bneficiaza de sprijin prin intabulari gratuite. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – sunt dintre ei care au acte.  

Doamna consilier Banciu – stiu ca au fost blocurile IAS-ului. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – domnul topograf a fost la RAGCL si a gasit 

documente. 
Domnul consilier Marcus Ioan – sa ii chemam la o sedinta si sa le spunem cu ce 

ii putem ajuta. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – daca se intocmeste proiect pentru renovare 
costurile tot noi va trebui sa le sustinem. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – e eligibil 100 %.  

Doamna consilier Onofrei Daniela – avem certitudinea? 
Domnul primar Cotoi Dumitru -da. 

Domnul consilier Marcus Ioan – sunt fonduri si acum. Daca se va constitui 
asociatie de proprietari ar fi bine sa fie si locatarii din blocul din centru. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – blocurile de langa caminul din Batos arata mult 

mai bine.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – avem regulament, e prevazut ca trebuie sa isi 

intretina fatadele. 
Domnul consilier Gliga Ioan – si sa mergem sa aplicam sanctiuni? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – noi abia incasam consumul de apa.  



Doamna consilier Banciu Elena – mai vorbiti cu topograful ca sa stim ce le 

spunem. 
Domnul consilier Gliga Ioan – si eu am dat pentru lucrarea de redescriere a 

constructiilor 2500 lei.  

Domnul consilier Abos Ferencz – pot sa adune lunar cate 50 lei. 
Domnul primar Cotoi Dumitru –o sa ii chemam aici, exista lege si sunt prevazute 

santiuni, majorari de pana la 500%. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – sa ii incurajam sa isi adune bani. Doamna 
secretar e legal? 

Doamna secretar general – din punctul meu de vedere, moral, nu e in regula, 
atunci de ce nu facem pentru toata lumea? Legal ar trebui sa aveti in vedere un 
cadastru general. In buget nu stiu sa va spun cum se va prevedea cheltuiala.  

Domnul consilier Tamasan Emil – sedinta cu locatarii ar fi bine sa aiba loc acolo, 
la blocuri. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – o sa discutam cu ei si va anuntam. 
 
Punctul 5. 

Diverse. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – se poate face ceva sa nu mai pasca caprele 

acolo? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – am discutat personal si a spus ca ale  lui nu 
merg acolo. 

Domnul consilier Tamasan Emil – sunt curios daca sunt solicitari pentru 
finantare depuse de catre parohii. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – in curand urmeaza sa semnam contractul de 

finantare pentru CAV, prin PNRR.  
Domnul consilier Abos Ferencz – deseurile sortate cine le va duce? 

Doamna secretar general – din discutiile avute cu reprezentantii Ecolect firma de 
salubritate. 

Domnul consilier Marcus Ioan – pentru deseurile sortate va trebui sa fim platiti. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – sunt si utilaje in dotarea CAV-ului si un cantar, 
pe care n-i l-am dorit. 

 

Domnul presedinte de sedinta, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 
ordinea de zi au fost epuizate, va multumesc pentru prezenta si declar închise lucrările 
şedinţei Consiliului local Batoş. 

 

 
               PRESEDINTE DE SEDINTA 
                           CONSILIER                                     Contrasemneaza, 

        MĂRCUŞ IOAN                 SECRETAR GENERAL, 
                                                                                 MACARIE MARCELA 


